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Zápis z jednání Výběrové komise 

MAS Společnost pro rozvoj Humpolecka, o.s. 

14. 10. 2013, 14:30 h, malá zasedací místnost MěÚ Humpolec 

 

Přítomní dle prezenční listiny: Pavel Koubek, Mgr. Zdeněk Vaněk, Ing. František Novák, 

Mgr. Pavel Hrala.  

Předsedající: Mgr. Zdeněk Vaněk 

 

Program jednání:  

 

1. Úvod 

2. Schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele. 

3. Volba předsedy výběrové komise. 

4. Podepsání etického kodexu člena výběrové komise. 

5. Rozlosování přijatých žádostí. 

6. Školení o preferenčních kritériích a způsobu hodnocení žádostí.  

7. Závěr. 

 

Bod 1 - Úvod 

Jednání zahájil manažer MAS Pavel Hrala, přivítal přítomné na první ustavující schůzi nově 

zvolené výběrové komise MAS Humpolecka.  

 

Bod 2 - Schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele 

Pavel Hrala seznámil přítomné s programem jednání. S programem souhlasili všichni 

přítomní. Zapisovatelem byl určen František Novák, ověřovatelem zápisu Pavel Hrala. 

 

Bod 3 -  Volba předsedy výběrové komise 

Pan Novák navrhl na předsedu výběrové komise pana Vaňka, pan Vaněk s předsednictvím 

souhlasil a všichni členové výběrové komise souhlasili s předsednictvím pana Vaňka.  

 

Usnesení:  

Výběrová komise schvaluje za svého předsedu pana Mgr. Zdeňka Vaňka, starostu obce 

Senožaty.  

 

Bod 4 - Podepsání etického kodexu člena výběrové komise 

Návrh etického kodexu člena výběrové komise měli všichni členové výběrové komise před 

jednáním k dispozici v dostatečném časovém předstihu. Znění etického kodexu bylo 

schváleno valnou hromadou MAS dne 16. 09. 2013. Členové výběrové komise s kodexem 

souhlasí a svůj souhlas stvrdili podpisem etického kodexu.  

Pavel Hrala manažer MAS upozornil, že dle jednacího řádu VK členové výběrové komise 

musejí být bezúhonné osoby, tj. nebyly pravomocně odsouzené pro úmyslný trestný čin.  
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Bod 5 - Rozlosování přijatých žádostí 

Se seznamem přijatých žádostí byli členové VK seznámeni v předstihu. V tréninkové výzvě 

bylo přijato celkem 7 projektů. Každý člen si vylosoval 4 anebo 5 projektů, které bude 

hodnotit. Seznam hodnotitelů uvádí následující tabulka: 

číslo Název žadatele  Hodnotitel 1  Hodnotitel 2 

1_2013 Obec Jiřice Vaněk  Koubek 

2_2013 Obec Budíkov Vaněk Koubek 

3_2013 TJ Sokol Plačkov Novák Vaněk 

4_2013 
Městské kulturní a informační 

středisko Humpolec 

Novák Koubek 

5_2013 TJ Vysočina Petrovice Novák Koubek 

6_2013 Ing. Helena Kottová Novák Vaněk 

7_2013 Ing.arch. Monika Čermáková Novák Koubek 

 

Bod 6 - Školení o preferenčních kritériích a způsobu hodnocení žádostí 

Pavel Hrala popsal jednotlivá preferenční kritéria a způsob jejich hodnocení. Dále popsal 

proces administrace přijatých žádostí a metodiku hodnocení projektů.  

Pan Vaněk se zeptal, jak budou žadatelé potom projekt realizovat, pan Hrala odpověděl, že 

nejdříve zrealizují z vlastních zdrojů a pak jim bude proplacena dotace. Žadatelé budou mít 

školení pro žadatele, kde se dozvědí jak realizovat projekt, budou informování o závazcích v 

rámci p. kritériích apod.  

 

Bod 7 – Závěr  

Jednání bylo ukončeno v 15:20 hodin, příští jednání bude 21. 10. 2013 od 14:30 v malé 

zasedací místnosti MěÚ Humpolec.  

 

 

 

 

 

Zapsal: František Novák                                                 …..…………………………… 

                                                                             

                                                                                            V Humpolci, dne 14. 10. 2013  

 

 

 

 

 

Ověřil: Pavel Hrala                                                           …..…………………………… 

                                                                             

                                                                                            V Humpolci, dne 15. 10. 2013  

 

 


